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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  15η 

 

Της   22ης  Αυγούστου  2002 

 

Ημέρα  ΠΕΜΠΤΗ  και ώρα  13.30’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΠΕΡΔΙΚΗΣ  ΖΗΣΗΣ         ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΑΪΔΑΤΖΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ              

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος,  Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης 

Νικόλαος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας, Βλάχος Ιωάννης, 

Γκότσης Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος, 

Μισυρλής Σπυρίδων,  Μπάρκας Αθανάσιος,  Νέδος Νικόλαος, Νυκτοπάτης  

Αντώνιος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Στρατουδάκης Στυλιανός, 

Συμεωνίδης Δημήτριος, Σωτηριάδης Δημήτριος,  Τερζόπουλος Γεώργιος, Τότσιος 

Ηλίας.  

  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Αγγελίδης Πέτρος,  2) Κουρουζίδης Μηνάς,  3) Κωνσταντινίδου Ελένη,  4) 

Μπόγιογλου  Βάσω,  5)  Συμεωνίδης Βασίλειος. 

 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

  

ΘΕΜΑ 1ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΑ για την επισκευή σχολικών 

κτιρίων. 

  

ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΑ για πραγματοποίηση 

πολιτιστικής εκδήλωσης στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού προγράμματος 

κοινωνικής ένταξης των Ελλήνων Τσιγγάνων. 
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ΘΕΜΑ  3ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την κοινή επιτροπή την 

προβλεπόμενη από την προγραμματική σύμβαση: <<Εκπόνηση μελέτης 

«μελέτη οργάνωσης υπηρεσιών μιας στάσης»>> 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Ψήφιση κανονισμού διοικήσεως του Ν.Π. «58η Σχολική Επιτροπή 

Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης 

Δήμου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Σύσταση νομικού προσώπου με την επωνυμία «2ο Κέντρο Ανοιχτής 

Προστασίας Ηλικιωμένων Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Αδελφοποίηση Δήμου Σερρών με τον Δήμο Dusseldorf  Γερμανίας. 

   

ΘΕΜΑ 7ο:  Αποδοχή όρων για την λήψη τοκοχρεολυτικού δανείου από το Ταμείο 

Παρακαταθηκών και Δανείων για την αγορά ακινήτων διατηρητέου 

Σχοινά και περιοχής Κατακονόζι. 

 

ΘΕΜΑ 8ο:  Απολογισμός των δράσεων του Γραφείου Ισότητας μέσα από Σπίτι της 

Γυναίκας και το Κύτταρο. 

 

ΘΕΜΑ 9ο: Πρόταση συμψηφισμού της αποζημίωσης που οφείλει ο Δήμος σε 

ιδιοκτήτες με την εισφορά σε χρήμα που οφείλουν.  

 

ΘΕΜΑ 10ο:   Δωρεάν παραχώρηση ή μη του Α.Κ.Δ. 855 στο ΚΑΑΜΕΑ Σερρών με 

σκοπό την ανέγερση μονάδας ημιαυτόνομης διαβίωσης. 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση ανταλλαγής ρυμοτομούμενων ακινήτων ιδιοκτησίας Αριστείδη 

Γάλβα με ίσης αξίας δημοτικό οικόπεδο. 

 

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση καταβολής δια συμβιβασμού σε 185 Δημοτικούς υπαλλήλους 

του Πριμ παραγωγικότητας. 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Εξέταση αιτήματος για οικογενειακή επιχορήγηση του Συλλόγου 

Μακεδονομάχων και Απογόνων Ν. Σερρών «ΠΑΥΛΟΣ ΜΕΛΑΣ».  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων για την παράταση ισχύος των περιβαλλοντικών όρων του 

αποκατεστημένου ΧΔΑ του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων για την παράταση ισχύος των περιβαλλοντικών όρων του 

ΧΥΤΑ του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ  16ο:  Έγκριση μελέτης του έργου «Συντήρηση αγροτικής οδοποιίας Ν.Α.  

αγροκτήματος Δήμου Σερρών. 
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 ΘΕΜΑ 17ο:   Έγκριση μελέτης του έργου: « Βελτίωση βατότητας οδού  Ν. Ζίχνης». 

 

ΘΕΜΑ 18ο:    Έγκριση μελέτης του έργου: « Δημιουργία αντιπυρικών ζωνών». 

 

ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση και παραλαβή της μελέτης: «Γεωτεχνική μελέτη Αθλητικού 

Πάρκου Ομόνοιας» .  

  

ΘΕΜΑ 20ο:   Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου «Φυτοκομικές επεμβάσεις 

στο χώρο του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 21ο:    Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή υποδομών 

για τη βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης των τσιγγάνων στις Σέρρες. 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2002 της Πράξης Εφαρμογής 

«Εργατικών Κατοικιών» Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 23ο:   Έγκριση συνέχισης για το έτος 2002 της Πράξης Εφαρμογής «Σιγής – 

Πρ. Ηλία – Γονατά - Ν. Κηφισιά » Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 24ο:  Έγκριση του 4ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα εργασιών του έργου:» 

Έργα Ανάπλασης Πολεοδομικού και Κοινωνικού Εξοπλισμού Δήμου 

Σερρών . 

 

ΘΕΜΑ 25ο:  Έγκριση του 1ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα του έργου: «Κατασκευή 

Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής». 

 

ΘΕΜΑ 26ο:    Εξέταση ενστάσεων κατά της πρότασης ρυμοτομίας περιοχής ΚΤΕΛ. 

 

ΘΕΜΑ 27ο:  Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση – ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. 

 

ΘΕΜΑ 29ο:  Έγκριση δαπανών και προμηθειών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

15η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2002 

 

 

 κ. Πρόεδρος:   Κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, πριν από την 

ημερήσια διάταξη, ζητείται από το Σώμα, ο ορισμός μελών μιας επιτροπής, η οποία 

θα εξετάσει τα δικαιολογητικά, όσων ενδιαφέρονται να τους χορηγηθεί στεγαστικό 

δάνειο, από την ομάδα των Ελλήνων Τσιγγάνων.  
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Προτείνονται: ο Αντιδήμαρχος κ. Βαβαλέκας, η Δ/ντρια του ΚΕΚ κα Βούλα 

Ιωαννίδου και η Προϊσταμένη του Τμήματος Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου κα 

Μαλίτα – Πανίδου Μελπομένη.  

Επίσης, ζητείται η έγκριση δαπάνης ύψους 5.530 € για την φιλοξενία κατά το 

χρονικό διάστημα 31 Ιουλίου έως 15 Αυγούστου 2002,  είκοσι επτά (27) ομογενών, 

μελών του Συλλόγου Ελλήνων της Ρουμανίας. 

Ακόμα, η έγκριση διοργάνωσης συναυλίας απόψε το βράδυ, του Χρήστου 

Νικολόπουλου, στον Άγιο Νικόλα.  Η χρηματοδότηση κύριε Δήμαρχε, θα γίνει από 

το Υπουργείο;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από το Υπουργείο Εσωτερικών και από το Υπουργείο 

Πολιτισμού.  

 κ. Σωτηριάδης: Τα έσοδα κύριε Δήμαρχε; Γιατί μέσα στη σύμβαση, λέει ότι 

τα έσοδα θα είναι των διοργανωτών.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η είσοδος θα είναι ελεύθερη.  

 κ. Σωτηριάδης: Η επιχορήγηση θα καλύψει το εκατό τοις εκατό των  8 εκ. 

δρχ.;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, δεν θα πληρώσουμε τίποτα.  

Εδώ, θα ήθελα να πω το εξής: και οι άλλες εκδηλώσεις που γίνονται αυτές τις μέρες, 

του Παϊτέρη που έγινε, του Μικρούτσικου που θα γίνει και κάποια άλλη που θα γίνει, 

είναι εκδηλώσεις του Υπουργείου Πολιτισμού και Εσωτερικών.  

 κ. Μπάρκας: Αυτοί θα πληρωθούνε απευθείας από το Υπουργείο;  

 κ. Πρόεδρος: Κάποιες έρχονται εδώ. Όπως του κ. Παϊτέρη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα επίσης να ζητήσω την έγκριση του Σώματος, για 

ένα επιπλέον θέμα. Προχθές έγινε μια συναυλία στον Άγιο Νικόλαο, με τον 

Πασχάλη τον Τόνιο. Αυτή η συναυλία ήταν της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης και 

πληρώθηκε κατά το 70% από τη Νομαρχία. Όμως, επειδή αυτός είναι Σερραίος 

καλλιτέχνης, έδωσα την συγκατάθεση ένα μικρό μέρος να πληρώσουμε κι εμείς. Μας 

αναλογεί περίπου 1.000.000 δρχ. Η είσοδος κι εδώ ήταν ελεύθερη. Δεν αρνήθηκα 

αυτή την πρόταση του κ. Καρυπίδη. Παρακαλώ να έχω την έγκριση του Σώματος, για 

την νομιμοποίηση της πληρωμής.  

 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 

 ΘΕΜΑ 1ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΑ για την επισκευή σχολικών 

κτιρίων. 

  

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΑ για πραγματοποίηση 

πολιτιστικής εκδήλωσης στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού προγράμματος 

κοινωνικής ένταξης των Ελλήνων Τσιγγάνων. 
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 κ. Πρόεδρος:  Πρόκειται για την εκδήλωση με τον κ. Παϊτέρη, όπως 

προανέφερε ο κ. Δήμαρχος. Επιχορηγείται από το Υπουργείο Εσωτερικών, για το 

πρόγραμμα κοινωνικής ένταξης των Ελλήνων Τσιγγάνων.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 ΘΕΜΑ  3ο: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την κοινή επιτροπή την 

προβλεπόμενη από την προγραμματική σύμβαση: <<Εκπόνηση μελέτης 

«μελέτη οργάνωσης υπηρεσιών μιας στάσης»>> 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Συμμετέχει εκπρόσωπος της Περιφέρειας Κεντρικής 

Μακεδονίας, της Κοινότητας Ορεινής (γιατί είναι μέσα από την διαδημοτική 

συνεργασία) και εκπρόσωπο  του Δήμου Σερρών. Προτείνεται ο κ. Τερζόπουλος.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 ΘΕΜΑ 4ο: Ψήφιση κανονισμού διοικήσεως του Ν.Π. «58η Σχολική Επιτροπή 

Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης 

Δήμου Σερρών. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Σύσταση νομικού προσώπου με την επωνυμία «2ο Κέντρο Ανοιχτής 

Προστασίας Ηλικιωμένων Δήμου Σερρών».  

 

 

 κ. Βλάχος Ι.:  Το αίτημα είναι δίκαιο κύριε Πρόεδρε. Αυτό πρέπει να γίνει.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ κάναμε ένα λάθος. Στην αρχή κάναμε δεύτερο ΚΑΠΗ. 

Μετά σκεφτήκαμε ότι θα είναι βολικότερο να είναι ενιαία η διοίκηση. Αποδείχτηκε 

ότι δεν βολεύει. Η πόλη  όσο πάει μεγαλώνει από τη συσσώρευση πληθυσμού και 

νέων μελών.  

 κ. Μπάρκας:  Κύριε Πρόεδρε, όταν είχε ξεκινήσει το Β’ ΚΑΠΗ,  προς το 

τέλος της θητείας του κ. Ανδρέου, προς το τέλος του 1990, τότε ήμουνα με το 

συχωρεμένο τον κ. Μοσχόπουλο στο Δ/κό Συμβούλιο, τα Νομικά Πρόσωπα του 

ΚΑΠΗ ήταν δύο (2). Έτσι ξεκίνησε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Λάθος κάναμε. Υπήρχε εισήγηση υπηρεσιακού παράγοντα,   

που έλεγε ότι ήταν βολικότερο να είναι ένα. Αποδείχτηκε ότι είναι λάθος.  

 κ. Σίγκας: Άλλωστε υπόσχεση και όλων των συνδυασμών ήταν, να γίνει και 

το Β’ ΚΑΠΗ.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το Β’ ΚΑΠΗ υπάρχει, αλλά δεν πρέπει να υπάρχει ένα 

Νομικό Πρόσωπο.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  6ο: Αδελφοποίηση Δήμου Σερρών με τον Δήμο Dusseldorf  Γερμανίας. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Είχε προηγηθεί αλληλογραφία και καταρχάς απόφαση του Δ.Σ. 

πριν από ένα – ενάμιση χρόνο κύριε Δήμαρχε. Υπάρχει νεότερη αλληλογραφία από 

τον Δήμαρχο του Ντίσσελντορφ, με την οποία κατ’ αρχάς αποδέχεται κι αυτός την 

σχέση αδελφοποίησης, για την οποία όμως πρέπει να προηγηθούν και κάποια άλλα 

βήματα.   

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το θέμα το υποκινούν κάποιοι ομογενείς από εκείνη την 

πόλη. Είναι δύσκολο να γίνει, διότι οι δύο πόλεις είναι ανόμοιες, αλλά εάν η 

Γερμανική πλευρά το θέλει, για μας θα είναι θετικότατο.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο:  Αποδοχή όρων για την λήψη τοκοχρεολυτικού δανείου από το Ταμείο 

Παρακαταθηκών και Δανείων για την αγορά ακινήτων διατηρητέου 

Σχοινά και περιοχής Κατακονόζι. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Ήρθε η έγκριση από το Ταμείο Παρακαταθηκών  και Δανείων 

του δανείου, εφόσον αποδεχτούμε τους όρους που είναι: επιτόκιο 5,90%, διάρκεια 

αποπληρωμής 20 χρόνια και ετήσια τοκοχρεολυτική δόση,  περίπου 40.000 €.  

 κ. Αναστασιάδης:  Δεν δέχομαι αυτό το δάνειο, γιατί πιστεύω ότι σ’ αυτή την 

πολύπαθη πόλη, πολλά κακά συμβαίνουν. Ήδη έχουμε φθάσει στο 1 δις. Χρωστάμε 

κι άλλο 1 δις. Που θα πάει αυτή η κατάσταση; Ποτέ δεν πρέπει να κάνουμε ένα 

δάνειο για να αγοράσουμε ένα σπιτάκι. Αρνούμαι. Σεβόμενος αυτή την πόλη, 

αρνούμαι.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Να σας πω, ότι σε επαφή που είχα με τον Πρόεδρο του 

Τ.Π. & Δ., μου είπε, ότι υπήρξε μια καθυστέρηση στην έγκριση του δανείου, διότι ο 

Δήμος είναι και εγγυητής των δανείων της ΔΕΥΑ, και με το περίφημο 3% που μας 

έχουν κόψει, υπήρχε ένα πρόβλημα. Κάλεσε λοιπόν ο Πρόεδρος του Τ.Π. & Δ. τον 

αρμόδιο υπάλληλο και αυτός είπε, ότι ο Δήμος Σερρών είναι από τους ελάχιστους 

Δήμους της Ελλάδας, που  χρωστάει ελάχιστα. Ήδη σβήνουν του χρόνου, όλες οι 

τοκοχρεολυτικές υποχρεώσεις. Γιατί να μην πάρουμε ένα τόσο αξιόλογο δάνειο;  

 κ. Γκότσης: Δάνειο εμείς, ποτέ δεν πήραμε. 

 κ. Αναστασιάδης: Καλά κάναμε και δεν πήραμε κύριε Γκότση. Έτσι έπρεπε 

να γίνει. Κύριε Πρόεδρε, παρακαλώ θερμά, δεν πρέπει να παίρνουμε δάνεια για να 

αγοράζουμε σπίτια. 
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 Έχει σημασία η παλαιότητα. Να ήτανε σπίτια αρχαίας Ελληνικής αρχιτεκτονικής, να 

τα αγοράζαμε. Δεν είναι αυτά μνημεία της πόλης, για να τα αγοράσουμε. Δεν είναι 

Ελληνικής τεχνοτροπίας. Είναι ξένης, Βαυαρικής. Κρίμα είναι. 

 

 

- Εγκρίνεται.  Μειοψηφεί ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο:  Απολογισμός των δράσεων του Γραφείου Ισότητας μέσα από Σπίτι της 

Γυναίκας και το Κύτταρο. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 

ΘΕΜΑ 9ο: Πρόταση συμψηφισμού της αποζημίωσης που οφείλει ο Δήμος σε 

ιδιοκτήτες με την εισφορά σε χρήμα που οφείλουν.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:   Δωρεάν παραχώρηση ή μη του Α.Κ.Δ. 855 στο ΚΑΑΜΕΑ Σερρών με 

σκοπό την ανέγερση μονάδας ημιαυτόνομης διαβίωσης. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Υπάρχει ήδη πολεοδομικός χαρακτηρισμός του συγκεκριμένου 

ακινήτου, με παλαιότερη απόφαση του Δ.Σ., για τέτοια χρήση και το  ΚΑΑΜΕΑ ζητά 

την οριστική παραχώρηση, ώστε να μπορέσει να ενταχθεί σε πρόγραμμα 

χρηματοδότησης.  

 κ. Βαβαλέκας:  Πρόκειται για ένα οικόπεδο του Δήμου στην οδό Δορυλαίου. 

Έχει περάσει πριν από δύο χρόνια ο χαρακτηρισμός. Το οικόπεδο, βρίσκεται λίγο πιο 

κάτω από το γήπεδο.  

 κ. Πρόεδρος: Είναι ένα οικόπεδο άχρηστο και το χρησιμοποιούμε σαν 

αποθήκη και η ΔΕΥΑΣ εγκαταλείπει εκεί τις σωλήνες της. Δίπλα σε μια μάντρα 

αυτοκινήτων.  

 κ. Αναστασιάδης:  Δηλαδή, αν δεν το δώσουμε, δεν μπορεί να πάρει το 

ΚΑΑΜΕΑ χρηματοδότηση;  

 κ. Πρόεδρος:  Ναι, πρέπει να έχει τίτλο, για να μπορέσει να  διεκδικήσει την 

χρηματοδότηση.  

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση ανταλλαγής ρυμοτομούμενων ακινήτων ιδιοκτησίας Αριστείδη 

Γάλβα με ίσης αξίας δημοτικό οικόπεδο. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πέρασε από το Δ.Σ., πήγε στην αρμόδια Εκτιμητική Επιτροπή 

και έρχεται η εισήγησή της.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση καταβολής δια συμβιβασμού σε 185 Δημοτικούς υπαλλήλους 

του Πριμ παραγωγικότητας. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Είναι αίτημα του Σωματείου των εργαζομένων. Απλά, ζητώ να 

το εγκρίνουμε σαν Δ.Σ. και η ρύθμιση  αποπληρωμής να γίνει με συνεννόηση μεταξύ 

της Δ/σης του Σωματείου και του κ. Δημάρχου. Σε τέσσερα (4) χρόνια περίπου. 

 κ. Σωτηριάδης: Αναφέρει η εισήγηση  τριάντα έξι (36)  μηνιαίες δόσεις.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Από το τέλος αυτού του προϋπολογισμού και με την 

έναρξη του καινούργιου. Κάπου γύρω στον Δεκέμβριο. Θα δοθούν σταδιακά. Τα 

μισά θα τα δώσει το Υπουργείο Εσωτερικών. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Εξέταση αιτήματος για οικογενειακή επιχορήγηση του Συλλόγου 

Μακεδονομάχων και Απογόνων Ν. Σερρών «ΠΑΥΛΟΣ ΜΕΛΑΣ».  

 

 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα δώσουμε 200.000 δρχ. για κάλυψη λειτουργικών 

δαπανών. 

 κα Ζαπάρα: Περιμένουν τέσσερα (4) χρόνια την επιχορήγηση. Όχι μόνο 

200.000 δρχ.  

 κ. Μπάρκας:  Να δοθούν 400.000 δρχ. Περιμένουν πολύ καιρό.  

 κ. Πρόεδρος: Ας μην κάνουμε πλειοδοσία. Σκοπός είναι, αυτά που θα 

εγκρίνουμε, να μπορέσουν να τα πάρουν. Μπορεί ο καθένας να αντιπροτείνει ένα 

οικονομικό μέγεθος μεγαλύτερο. Να εγκριθεί ένα ποσό, το οποίο θα αποδοθεί 

εγκαίρως.  

 κ. Μπάρκας: Τα 200 άμεσα και άλλα 200 αργότερα.  

 κ. Αναστασιάδης:  Επειδή ο Σύλλογος αυτός, ποτέ δεν πήρε ούτε μια δεκάρα, 

παρακαλώ οι 200.000 δρχ. να γίνουν 400.000 δρχ. και αν δεν μπορεί ο Δήμος να τα 

δώσει όλα μαζί, να δώσει τώρα τα 200.000  και τα υπόλοιπα αργότερα.  

 κ. Πρόεδρος: Δεκτό το αίτημά σας κύριε  συνάδελφε, αλλά να πάρουμε μία 

απόφαση. Αν δεν αποδοθούν μέχρι 31/12/2002, το Γενάρη οι συνάδελφοι που θα 

είναι σ’ αυτό το τραπέζι, θα πρέπει να ανανεώσουν   την απόφαση.  Να  δίνουμε  κάτι  
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και να το δίνουμε  πραγματικά.  Κλείνουμε στις 300.000 και ας αφήσουμε τα 

παζάρια. Ομόφωνα 300.000 δρχ.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων για την παράταση ισχύος των περιβαλλοντικών όρων του 

αποκατεστημένου ΧΔΑ του Δήμου. 

  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων για την παράταση ισχύος των περιβαλλοντικών όρων του 

ΧΥΤΑ του Δήμου. 

 

Το 14ο και το 15ο θέματα, συζητούνται μαζί.  

 

  

κ. Πρόεδρος:  Λήγει η πενταετία των όρων και προχωράμε.  

 

 

- Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ  16ο:  Έγκριση μελέτης του έργου «Συντήρηση αγροτικής οδοποιίας Ν.Α.  

αγροκτήματος Δήμου Σερρών. 

 

  

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο:   Έγκριση μελέτης του έργου: « Βελτίωση βατότητας οδού  Ν. Ζίχνης». 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο:    Έγκριση μελέτης του έργου: « Δημιουργία αντιπυρικών ζωνών». 

 

  

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο:   Έγκριση και παραλαβή της μελέτης: «Γεωτεχνική μελέτη Αθλητικού 

Πάρκου Ομόνοιας» .  
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- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο:   Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου «Φυτοκομικές επεμβάσεις 

στο χώρο του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών». 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο:    Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Κατασκευή υποδομών 

για τη βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης των τσιγγάνων στις Σέρρες. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2002 της Πράξης Εφαρμογής 

«Εργατικών Κατοικιών» Σερρών. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

  

ΘΕΜΑ 23ο:   Έγκριση συνέχισης για το έτος 2002 της Πράξης Εφαρμογής «Σιγής – 

Πρ. Ηλία – Γονατά - Ν. Κηφισιά » Σερρών. 

 

  

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο:  Έγκριση του 4ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα εργασιών του έργου:» 

Έργα Ανάπλασης Πολεοδομικού και Κοινωνικού Εξοπλισμού Δήμου 

Σερρών . 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο:  Έγκριση του 1ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα του έργου: «Κατασκευή 

Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής». 

  

  

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 26ο:    Εξέταση ενστάσεων κατά της πρότασης ρυμοτομίας περιοχής ΚΤΕΛ. 

 

    

 κ. Πρόεδρος: Εν συντομία αναφέρω, όπως είναι γνωστό, ότι με την ΕΠΑ 

στην δεκαετία του ’80, χαρακτηρίστηκαν τμήματα αυτής της γειτονιάς το 1985 για 

την δημιουργία χώρων μαζικών μεταφορών κ.λ.π. Το 1997 με Α.Δ.Σ., εντάχθηκε η 

περιοχή στο σχέδιο πόλεως με το συγκεκριμένο χαρακτηρισμό εντός του Γ.Π.Σ., το 

2000, έγινε η πολεοδόμηση – πρόταση ρυμοτομίας για την περιοχή. Πάνω στην 

πρόταση αυτή, έγιναν ενστάσεις από τους ενδιαφερομένους κατοίκους της περιοχής. 

Ομαδοποιημένες οι ενστάσεις αυτές, είναι σε τρεις κατηγορίες και μια τέταρτη είναι, 

δημοτικού υπαλλήλου.  

Η πρώτη ομάδα των ενστάσεων, κυρίως ενίσταται κατά του πολεοδομικού 

χαρακτηρισμού ως  χώρου για ανέγερση Διοικητηρίου και άλλων κεντρικών 

λειτουργιών της πόλης. Ο κύριος Ρουστάνης που συνέταξε την εισήγηση, προτείνει 

την αποδοχή των ενστάσεων, με την προοπτική πως με την τροποποίηση του Γ.Π.Σ. 

το 2003 ή 2004, δηλαδή μετά την παρέλευση πενταετίας, σε κάποιο άλλο σημείο της 

πόλης θα δημιουργηθεί ένας νέος χώρος πολεοδομικά για κεντρικές λειτουργίες της 

πόλης.  

Η δεύτερη ομάδα των ενστάσεων, αφορά εκείνο το κομμάτι του παλαιού δρόμου 

Σερρών προς Σκούταρι-Νιγρίτα  στη γνωστή Ταβέρνα και κάποια μηχανουργεία και 

άλλες βιοτεχνικές χρήσεις απέναντι (ένα μαρμαράδικο κ.λ.π.).  Αυτοί ζητούν κάποια 

μείωση του πλάτους κάποιου δρόμου και γίνεται αποδεκτή η ένστασή τους.  

Η τρίτη ένσταση, αφορά μια συγκεκριμένη οικογένεια, που από την ρυμοτόμηση 

θίγεται τμήμα του σπιτιού της. Επίσης γίνεται δεκτή η ένσταση.  

Και η τέταρτη ένσταση, είναι στελέχους της Τ.Υ. του Δήμου, ο οποίος ζητά στο χώρο 

που προβλέπεται στο προς ρυμοτόμηση κομμάτι για την ανέγερση του Διοικητηρίου, 

τα στρέμματα είναι πολύ λίγα και θα πρέπει να είναι περισσότερα. Αυτό το κομμάτι 

της ένστασης, ο εισηγητής προτείνει να μην γίνει αποδεκτό, μια που αποδεχόμαστε, 

υποθέτω, την μεταφορά του χώρου των κεντρικών λειτουργιών από το συγκεκριμένο 

κομμάτι αυτής της γειτονιάς σε κάποια  άλλη, με το γενικό πολεοδομικό που θα 

ρυθμιστεί το 2003  ή  2004. Συμφωνείτε;  

 κ. Γκότσης Ηλ.: Κύριε Πρόεδρε, υπάρχει κι ένα κομμάτι που είναι 

χαρακτηρισμένο πράσινο. Το πράσινο αυτό, θίγει πάρα πολλούς συμπολίτες μας, που 

έχουν εκεί κατοικίες. Γνωρίζουμε πολύ καλά, ότι όλοι αυτοί οι άνθρωποι είναι 

πρόσφυγες κι έχουν εκεί κατοικίες  πριν από το 1920. Δεν έχουν τίτλους κι εάν 

εφαρμοστεί η πράξη εφαρμογής με το πράσινο, αυτοί δεν έχουν δικαίωμα ούτε να 

αποζημιωθούν. Τι προτείνω: να δεσμευτούμε όλοι και όποια Δ.Α. κι αν είναι, στο 

τέλος του 2002 με 2003 με την αναθεώρηση του Γ.Π.Σ., επειδή το πράσινο είναι 

πλεονάζων και θα το εξηγήσω, να φύγει αυτό σαν πλεονάζων, ώστε να μη θιγούν 

όλες αυτές οι κατοικίες που άπτονται του πρασίνου. Και εξηγώ γιατί είναι πλεονάζων 

το πράσινο.  

Πρώτον: Σύμφωνα με την πράξη εφαρμογής, γίνονται πεζόδρομοι με 

δενδροφυτεύσεις, υπάρχει πάρκο πίσω από το 2ο Σχολείο, υπάρχει χώρος 

αθλοπαιδιών, το ΚΤΕΛ θα δημιουργήσει πράσινο και υπάρχει το Ηρώων, λίγα μέτρα 

πιο πέρα, που με λίγα χρήματα μπορούμε να το αξιοποιήσουμε, που δυστυχώς όλοι 

φταίμε, που μένει αναξιοποίητο. Με λίγα χρήματα μπορούμε να το αξιοποιήσουμε 

και  να είναι μια όαση για τον Σερραίο πολίτη.  

11 



 

 

Άρα λοιπόν για όλα αυτά που έχω αναφέρει, κύριε Πρόεδρε και κύριοι συνάδελφοι 

και τα οποία έχω συζητήσει με τους υπηρεσιακούς παράγοντες, το πράσινο σαν 

πλεονάζων, μπορούμε να δεσμευτούμε ότι με την αναθεώρηση του Γ.Π.Σ. θα φύγει 

από κει, καθότι πράσινο και ανοιχτοί χώροι υπάρχουν. Επομένως, υπάρχει κι αυτή η 

ένσταση και πρέπει να δεσμευτούμε όλοι.  

 κ. Αναστασιάδης Αντ.:   Ο πλεονασμός κάνει πάντα κακό και είναι πολύ 

σωστό να έχουμε πάντα το μέτρο. Εδώ παρατηρούμε, ένα παράξενο φαινόμενο. Οι 

πρόσφυγες που κάθονται εκεί από το 1922, έχουν οικόπεδα, τα οποία τους δόθηκαν 

από το Κράτος ως αποκατάσταση προσφύγων. Αλλά επειδή δεν πήραν τους τίτλους 

από την υπηρεσία αποκατάστασης προσφύγων, κινδυνεύουν αυτοί οι άνθρωποι να 

μείνουν χωρίς τα οικόπεδά τους. Αυτοί οι άνθρωποι, κάνανε όνειρα, ζήσανε μια 

ολόκληρη ζωή, κάνανε εγγόνια κι επειδή υπάρχει εκεί πλεονασμός πρασίνου, 

παρακαλώ να σεβαστούμε αυτές τις οικογένειες και να λιγοστέψουμε το πράσινο. 

Γιατί ο πλεονασμός κάνει πάντα κακό. Και θα κάνω μια πρόταση. Εγώ σαν Σερραίος 

παλιός, θλίβομαι όταν βλέπω το Ηρώων σ’ αυτήν την κατάσταση. Και  κάθε μέρα 

περνάω από εκεί. Στο Ηρώων πηγαίναμε πάντα εμείς οι Σερραίοι και εκδρομές και 

είναι λυπηρό στη θέση που βρίσκεται αυτό το μνημείο, κανείς να μην το περιποιείται. 

Τι σχέση έχει που ανήκει στην Μεραρχία; Εμείς δεν είμαστε πολίτες αυτής της 

πόλης; Παρακαλώ θερμά, να σεβαστούμε αυτές τις οικογένειες και όχι χάρη του 

πρασίνου να φύγουν από εκεί αυτοί οι άνθρωποι. Ας σκύψουμε σοβαρά στο 

πρόβλημα αυτών των ανθρώπων.  

 κ. Πρόεδρος: Αυτό κύριοι συνάδελφοι, αναφέρεται και στην εισήγηση, οπότε 

είναι περιττό να το αναφέρω. Η εισήγηση το λέει καθαρά.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτά που είπαν οι εκλεκτοί συνάδελφοι, είναι αυτονόητα. 

Ότι η αναθεώρηση του Γ.Π.Σ., θα προσδιορίσει πλέον τον χώρο, σαν χώρο άλλης 

χρήσης και όχι σαν χώρο κτιρίου διοίκησης. Ευνόητο είναι, ότι αν υπήρχε  Νομαρχία, 

θα είχε και πράσινο, περιβάλλοντα χώρο. Φεύγει το Διοικητήριο και  επομένως θα 

αλλάξει εντελώς  και αυτά που έχετε επισημάνει, η εισήγηση τα έχει στην εισαγωγή. 

Απλώς, αυτά δεν τα προσδιορίζει το Δ.Σ., αλλά θα τα προσδιορίσει η μελέτη που θα 

γίνει. Είναι σωστή η παρατήρηση. 

 κ. Γκότσης Ηλ.: Κύριε Δήμαρχε επειδή το είδα το θέμα, εκτός από το 

Διοικητήριο, υπάρχει κι άλλο πράσινο χαρακτηρισμένο. Δεν είναι ο περιβάλλον 

χώρος. Άλλο το Διοικητήριο με τον περιβάλλοντα χώρο κι άλλο ο χώρος πρασίνου. 

Εφόσον όμως κ. Δήμαρχε  συμφωνούμε όλοι, το θέμα θα λυθεί.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ θα  ήθελα να πω το εξής: με αυτόν τον τρόπο ανοίγει ο 

δρόμος να γίνει κυρίως ο σύγχρονος  και ευρωπαϊκός σταθμός του ΚΤΕΛ. Αυτό έχει 

μεγάλη σημασία. Και ένα δεύτερο, η επιστημονική μελέτη και έρευνα που  έχει κάνει 

το Πανεπιστήμιο, ήδη έχω μάθει ότι το στρατόπεδο Πυροβολικών έχει κλείσει και δεν 

λειτουργεί, προτρέπει για άλλο κέντρο διοίκησης σε εκείνο το σημείο, που είναι πιο 

βολικό. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, θα ήθελα να προσθέσω για να μην 

δημιουργούνται εντυπώσεις, ότι τουλάχιστον κάποιοι από εμάς το 1997 σ’ αυτό το 

τραπέζι, ψηφίσαμε το συγκεκριμένο σχέδιο πόλεως. Περιττεύουν λοιπόν, 

τουλάχιστον απ’ όσους το ψηφίσαμε το 1997,  σήμερα να επισημαίνουμε κάποια 

πράγματα, τα οποία οφείλαμε να γνωρίζουμε τότε.  Όσο για τα περί πλεονάζοντος 

πρασίνου, ο καθορισμός του πρασίνου σε μια υπό ένταξη ή νεοεντασσόμενη γειτονιά,  
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είναι καθορισμένος ποσοστιαία ανάλογα με τον αριθμό των στρεμμάτων που 

μπαίνουν στο σχέδιο πόλης. Δεν μπορούν να είναι λιγότερα. Δηλαδή,  περιττεύει να 

λέμε εμείς, ότι ξέρετε: είναι μεγάλη αυτή η έκταση πρασίνου, να την λιγοστέψουμε. 

Κινδυνεύουμε έτσι να μας ακυρώσουν την απόφαση, γι’ αυτό ο εισηγητής, σωστά 

επισημαίνει, ότι ο καθορισμός του  χώρου πρασίνου, καλόν είναι, να εξετασθεί με την 

αναθεώρηση του Γ.Π.Σ. στην περιοχή.  Εκείνο το κομμάτι γης το οποίο προέβλεπε το 

αρχικό σχέδιο σαν χώρο  κεντρικών λειτουργιών και θα γίνει οικόπεδα, από κείνα τα 

κομμάτια να δημιουργηθούν χώροι πρασίνου προς αντικατάσταση ή μείωση του 

τμήματος πρασίνου επί της Μεραρχίας που θίγει ή εξαφανίζει κάποιες ιδιοκτησίες. Το 

επισημαίνει ο εισηγητής. Όσο για τους τίτλους κύριοι  συνάδελφοι, γνωρίζετε πολύ 

καλά, ότι ο Δήμος δεν αποδίδει τους τίτλους. Τους τίτλους τους αποδίδει κάποια άλλη 

υπηρεσία της Νομαρχίας. 

 κ. Γκότσης: Εντάξει-εντάξει. Όλοι συμφωνούμε. Στο ίδιο αποτέλεσμα 

φθάνουμε.  

 κ. Αναστασιάδης: Μια και αναφέρατε την Νομαρχία, ένα πράγμα θα σας πω. 

Κινδυνεύουνε οι γειτονιές 40 Μαρτύρων, επειδή δεν δίδονται χρήματα σε επιτροπές 

και θα χαθούνε. Ένα πράγμα να ξέρετε κύριε Δήμαρχε. Κινδυνεύουν να μην δοθούν 

οι τίτλοι.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο:  Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Πριν συνεχίσουμε, να σας πω το εξής:  ο κ. Βαβαλέκας, λίγο 

πριν,  κατά την διάρκεια της συνεδρίασης, ζήτησε να εγκριθεί από το Σώμα, ως 

κατεπείγον,  ας το εξετάσουμε στο τέλος της συνεδρίασης.  

 

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση – ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. 

 

 

 κ. Μπάρκας: Η ΔΕΠΚΑ, παρουσιάζει μια δαπάνη 300.000  €, δηλαδή 

περίπου 110.000.000 δρχ.,  για έναν διακανονισμό με το Ι.Κ.Α. 45.000.000 δρχ. + 

52.000.000 δρχ. πρόστιμο. Φαίνονται εκεί και πολλές άλλες προσλήψεις κ.λ.π. Βλέπω 

πολλές προσλήψεις. Χρειάζονται τόσο πολύ εκεί ειδικό προσωπικό; Κάπου υπάρχει 

και μια εισήγηση για πρόσληψη καθαριστριών για δυο (2) χρόνια. Παίρνετε από τώρα 

για δυο χρόνια; Δεν παίρνετε για έξι – οκτώ μήνες;  
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 κα Εμμανουηλίδου: Αυτές οι προσλήψεις  αφορούν κάποια προγράμματα, 

που δεν έχουν καμιά σχέση με τη ΔΕΠΚΑ. Είναι τα προγράμματα του Υπουργείου 

Εργασίας, τα οποία έχουμε αποφασίσει να τα υποβάλλει η ΔΕΠΚΑ, επειδή είναι 

Νομικό Πρόσωπο και μόνο τέτοιοι φορείς  μπορούν να κάνουν αυτά τα 

προγράμματα. Δηλαδή, μας επιβάλλει το Υπουργείο τι θα κάνουμε. Δεν κάνουμε ότι 

θέλουμε εμείς.  

 κ. Μπάρκας: Και η επιλογή των προσώπων; Πως γίνεται; 

   κα Εμμανουηλίδου: Με  προκήρυξη.  Έχει σταλεί στην Περιφέρεια,  στο 

ΑΣΕΠ, κ.λ.π.  Όλα αυτά τα προγράμματα γίνονται με προκηρύξεις.  Με 

μοριοδοτήσεις.  

 κ. Γκότσης: Κυρία Πρόεδρε, όσον αφορά το Ι.Κ.Α., που πληρώνουμε τώρα 

τα 45.000.000 δρχ., τα οποία στην ουσία είναι ένα πρόστιμο.  

 κα Εμμανουηλίδου: Τα 45.000.000 δρχ. είναι του Ι.Κ.Α., που πληρώνουμε 

κάθε μήνα. Τα 52.000.000 δρχ. είναι πρόστιμο. 

 κ. Γκότσης:  Ωραία, τα 52.000.000 δρχ.  Εδώ βέβαια, δεν φταίει η Διοίκηση, 

αλλά η Διεύθυνση. Δηλαδή, για λάθος που έχουν κάνει, με την καταγραφή  των 

νεοπροσληφθέντων, βάζουν τώρα την ΔΕΠΚΑ να πληρώσει 52.000.000 δρχ. Αυτό 

είναι ένα θέμα, που προέκυψε από αμέλεια, επειδή δεν κάνανε καλά την δουλειά τους 

οι υπάλληλοι.  Δεν φταίει όμως η Διοίκηση. Φταίνε  οι υπάλληλοι, που δεν γράφανε 

σωστά την ημερομηνία πρόσληψης κ.λ.π. και ήρθε το Ι.Κ.Α. και βάζει πρόστιμο 

270.000 δρχ. σε κάθε πρόσληψη. Και είναι εντελώς άδικο αυτό που γίνεται από το 

ΙΚΑ προς την ΔΕΠΚΑ και  θα παρακαλούσα να κινήσετε τις νομικές διαδικασίες για 

την έκπτωση του προστίμου. 

 κ. Μπάρκας: Δηλαδή, 200 άτομα προσλήφθηκαν; Ζητώ να μου 

διευκρινίσετε.  

 κα Εμμανουηλίδου:  Το πρόστιμα αφορά 5 χρόνια. Οι επιμορφωτές όπως 

ξέρετε, κάθε χρόνο είναι 25 με 30  άτομα. Ο έλεγχος έγινε για πέντε (5) χρόνια. 

Έβαλαν λοιπόν για κάθε άτομο ένα πρόστιμο 300.000 δρχ.  

 κ. Σίγκας: Για ποιο λόγο;  

 κα Εμμανουηλίδου:  Έγινε καταγραφή σε ένα βιβλίο, ότι π.χ. σήμερα 

προσλαμβάνομαι εγώ. Αλλά στο ΙΚΑ ήθελαν να καταγράφεται αυτό δυο μέρες 

νωρίτερα. Αυτό τώρα από το ΙΚΑ, το θεωρούν ότι είναι παράβαση.  

 κ. Σίγκας: Γι’ αυτό όμως κα Εμμανουηλίδου, φταίμε εμείς. Και δεν ζητάμε 

ευθύνες; Συγνώμη δηλαδή! Θα δώσουμε 52.000.000 δρχ., επειδή φταίμε εμείς; Και το 

λέτε τόσο εύκολα;  

 κα Εμμανουηλίδου: Δεν είπαμε εμείς ότι είναι εύκολο. 

 κ. Σίγκας: Μα, φταίνε οι Δ/κοί υπάλληλοι, φταίει ο Διευθυντής, που δεν 

έκαναν σωστά την δουλειά τους. Και δεν θα γίνει τίποτα δηλαδή; Έτσι θα μείνει 

αυτό; Είναι σημαντικό το πρόβλημα.  

 κα Εμμανουηλίδου: Υποβάλαμε ένσταση και έχει οριστεί ημερομηνία 

εξέτασής της στις 8/12/2002.  

 κ. Γκότσης: Δεν μπορούμε με τόση ελαφρότητα να δώσουμε 52-60 εκ. δρχ. 

Λοιπόν, πρέπει να κινηθούν οι νομικές υπηρεσίες και να υποστηρίξουν, ότι αυτό 

έγινε από αμέλεια και όχι σκόπιμα και με ψόγο, ώστε να δικαιολογείται αυτή η αδικία 

προς τη ΔΕΠΚΑ.  

 κα Εμμανουηλίδου: Σας είπα ότι από το Δικαστήριο έχει ορισθεί 

ημερομηνία, που σημαίνει ότι έχουμε κινήσει όλες τις διαδικασίες.  
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 κ. Γκότσης: Όσον αφορά τις προσλήψεις: βέβαια, εφόσον έχει έρθει το 

πρόγραμμα, εσείς οφείλετε να κάνετε την προκήρυξη και να προχωρήσετε. Αλλά εγώ 

αναρωτιέμαι, πόσο ηθικό είναι αυτό, λίγες μέρες προ των εκλογών, να γίνονται αυτά 

τα πράγματα.  

 κα Εμμανουηλίδου:  Μα εφόσον είναι προγράμματα και είναι ημερομηνίες.  

 κ. Γκότσης: Εντάξει, αλλά πρέπει να θίξουμε πόσο ηθικό πολιτικά, είναι αυτό 

το πράγμα. Κύριοι συνάδελφοι, γι’ αυτές τις έξι (6) θέσεις θα έρθουν 106 άτομα π.χ. 

Και αλίμονο αν υποσχεθούμε, ότι θα βοηθήσουμε τα 106 άτομα. Ηθικό είναι το θέμα.  

 κ. Τερζόπουλος: Όσον αφορά κύριοι συνάδελφοι το πρόστιμο των 52 εκ. 

δρχ., έχει σχέση με ένα βιβλίο που ονομάζεται πορτοκαλί (το γνωρίζουν όσοι έχουν 

επιχειρήσεις). Εδώ ο νόμος είναι λίγο σκληρός. Τι σημαίνει αυτό:  ότι με την 

αναγγελία της πρόσληψης, θα πρέπει να πάει ο επιχειρηματίας και στην προκειμένη 

περίπτωση η ΔΕΠΚΑ, στο ΙΚΑ να κάνει εκεί την αναγγελία. Να πάρει το βιβλίο. Εδώ 

οι διαδικασίες πρέπει να γίνονται ταχύτατα. Σ΄  αυτές τις περιπτώσεις, για κάθε τέτοια 

παράλειψη, το πρόστιμο ανά εργαζόμενο, είναι 300.000 δρχ. Σ’ αυτές τις 

περιπτώσεις, υποβάλλεται ένσταση και όταν προκύπτει ότι δεν υπάρχει σκοπιμότητα 

και είναι εντός μικρού χρονικού διαστήματος η παραλαβή του βιβλίου αυτού, η 

επιτροπή η οποία εξετάζει αυτά τα θέματα, απαλλάσσει τις επιχειρήσεις από τα 

πρόστιμα αυτά. Πιστεύουμε ότι και σ’ αυτήν την περίπτωση, η ΔΕΠΚΑ  θα 

απαλλαγεί από το πρόστιμο.  

 κα Ζαπάρα:  Τα 5 χρόνια, θεωρούνται μικρό χρονικό διάστημα; Έτσι 

ειπώθηκε.  

 κ. Τερζόπουλος: Δεν είναι 5 χρόνια. 

 κ. Βαβαλέκας: Θα ήθελα να απαντήσω στον κ. Γκότση, όσον αφορά τις 

προσλήψεις. Οι προσλήψεις αφορούν τα προγράμματα.  Τα προγράμματα έχουν δικές 

τους ημερομηνίες και δεν δεσμεύονται από την προεκλογική περίοδο, ούτε από 

κανέναν άλλο λόγο. Γίνονται με το Νόμο του ΑΣΕΠ ξεκάθαρα, συστηματικά και δεν 

μπορούμε να κάνουμε διαφορετικά.  

 κ. Μπάρκας: Κύριε Βαβαλέκα, δεν ευθύνεστε εσείς, αλλά βλέπω ότι και το 

Υπουργείο Εσωτερικών με χίλιες δυο εκδηλώσεις και χίλια δυο προγράμματα και το 

Υπουργείο Πολιτισμού και κάποια άλλα Υπουργεία και η Περιφέρεια, γιατί βλέπω 

ότι 5 μεγάλες φίρμες έρχονται εδώ και πληρώνονται από το Υπουργείο Πολιτισμού ή 

Εσωτερικών, που σημαίνει ότι αβανταδόρικα μπήκαν τα Υπουργεία στους 

Δημάρχους. Αυτό είναι ανησυχητικό. Το Υπουργείο Εσωτερικών, με χίλιους δυο 

τρόπους, ρίχνει χρήματα ξαφνικά. Γιατί δεν έγιναν πέρσι αυτές οι εκδηλώσεις;  

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Συνάδελφε, δεν είναι το θέμα αυτής της στιγμής.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό να το καταγγείλετε κομματικά εσείς.  

κ. Στρατουδάκης: Σας παρακαλώ κ. Μπάρκα. Τι λέτε; Κόμμα είναι εδώ;  

κ. Μπάρκας: Έχει σημασία. Δίνονται χρήματα σε έναν συνδυασμό που 

στηρίζεται από το ΠΑΣΟΚ.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εκδηλώσεις για την Πανσέληνο δεν γίνανε πέρσι; Και κάθε 

χρόνο γίνονται.   

κ. Μπάρκας: Μόνο για την Πανσέληνο. Και πολύ σωστά, για κάποιους 

ρομαντικούς.  

κ. Πρόεδρος: Για να κλείσουμε το θέμα, επιτρέψτε   μου μισό λεπτάκι, προς 

συμπλήρωση όσων είπε και ο κ. Βαβαλέκας και η κα Εμμανουηλίδου και ο  κ.  
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Τερζόπουλος, σχετικά με τις οφειλές για εργοδοτική εισφορά προς το ΙΚΑ και τα 

πρόστιμα και οι υπερημερίες που μπαίνουν στην εργοδοσία, είτε είναι ο Δήμος, είτε 

κάποιος άλλος. Είναι και η ΕΣΑΝΣ, με την γνωστή ιστορία του 1997, όπου 

απασχολήθηκε ένας ικανός αριθμός εργαζομένων και δεν βρέθηκε ακόμα η 

φόρμουλα απόδοσης στο ΙΚΑ εκείνων των εργοδοτικών εισφορών, που ακόμα είναι 

σε εκκρεμότητα.  

κ. Γκότσης: Δεν έχει σχέση αυτό τώρα.  

κ. Πρόεδρος: Πως δεν έχει σχέση! Απλά θα σας πω, το 1997, η ιστορία που 

αναφέρεται  τώρα στο ΙΚΑ, αφορά εργασθέντες στο Δήμο Σερρών, στην υπηρεσία 

Καθαριότητας και Πρασίνου, που εμφανιζόταν ότι απασχολούνταν στην ΔΕΠΚΑ. 

Δεν υπήρχε η δυνατότητα  απόδοσης των ημερομισθίων και των εργοδοτικών 

εισφορών και όλα αυτά, κατόπιν δικαστικών αποφάσεων υπέρ των εργαζομένων, 

έρχονται σήμερα ……..  

κ. Σίγκας: Δεν έχει σχέση αυτό με το θέμα μας.  

κ. Γκότσης: Τώρα αυτό που λέτε έχει σχέση με το ότι δεν έκανε σωστά ο 

υπάλληλος την δουλειά του;  

κ. Πρόεδρος: Κύριε Σίγκα, παρακαλώ μην επιμένετε, για ένα θέμα το οποίο 

είναι γνωστό τουλάχιστον στους Δ.Σ. το 1997 – 1998.  ……………….. 

κ. Σίγκας: Για άλλο θέμα μιλάμε. Εδώ λέμε, ότι δεν έγινε σωστά η δουλειά 

από υπαλλήλους.  Και δεν είναι αυτή την στιγμή αυτά τα 52 εκ. δρχ. που λέτε, γιατί 

μετά τις ενστάσεις που θα εκδικαστούν, πιθανόν αυτό το πρόστιμο να γίνει μηδέν. 

Επομένως, κακώς το λέμε τώρα 52 εκ. δρχ. Αλλά αυτό το θέμα που αναφέρετε τώρα 

με αυτό που κουβεντιάζουμε, δεν έχει καμία σχέση.  

κ. Πρόεδρος: Πρόκειται, για συνολικές οφειλές της ΔΕΠΚΑ, στη ρύθμιση 

πάνε όλες οι οφειλές. Για χρόνια είναι αυτά τα πράγματα. Και δεν φταίει μόνο η 

ΔΕΠΚΑ. Και ο Δήμος φταίει.  Και άλλες επιχειρήσεις φταίνε.  

κ. Σίγκας:  Κυρία Εμμανουηλίδου, είναι συνολικές αυτές οι οφειλές της 

ΔΕΠΚΑ; Ή είναι αυτό που δεν κάνατε; Που δεν μπήκαν στο βιβλίο οι προσλήψεις 

για τους υπαλλήλους αυτούς. Τι είναι αυτό που δεν κάνατε; Γιατί δεν το λέτε κα 

Εμμανουηλίδου;  

κα Εμμανουηλίδου: Μας σας είπα ότι είναι συνολικές.  

κ. Γκότσης: Ας μας πει ο Διευθυντής.  

κ. Πρόεδρος: Επιτρέψτε μου να πω την άποψή μου. Δεν χρειάζεται να 

ανεβάζουμε τους τόνους. Δεν μπορείτε όμως κ. συνάδελφε ως Δ.Σ. και ως 

Αντιδήμαρχος το 1995, ως Πρόεδρος του Συμβουλίου Περιοχής και κατά συνέπεια 

εταίρου της ΕΣΑΝΣ, να αγνοείτε  σ’ αυτό το τραπέζι μετά από 4-5 χρόνια και να 

αποδίδετε μομφή κατά της ΔΕΠΚΑ, για οφειλές προς το ΙΚΑ, που ουσιαστικά δεν 

ήταν οφειλές της ΔΕΠΚΑ. Η ΔΕΠΚΑ χρησιμοποιήθηκε ως Δημοτική Επιχείρηση, 

γιατί ήταν απαγορευτικό από τον Δήμο να απασχολήσει προσωπικό, για το γνωστό 

Νόμο 2190. Επιτρέψτε μου κύριε Σίγκα, να έχω διαφορετική άποψη από εσάς. 

κ. Σίγκας: Συγνώμη, αλλά αυτά που λέτε, καμία σχέση δεν έχουν με το θέμα 

που κουβεντιάζουμε. Γιατί μας πάτε στο 1995;  Εδώ έχουμε ένα θέμα, που  λέει ότι 

δεν έγινε σωστά η δουλειά από υπευθύνους υπαλλήλους. Ο κ. Τερζόπουλος τα είπε 

και τα καταλάβαμε.  

κ. Πρόεδρος: Δυστυχώς, έχουν.  Τι έφταιγε ο υπάλληλος, ο α΄ ή ο β΄ κύριε 

συνάδελφε; Δεν φταίει, έστω μόνο, ο υπάλληλος. Η πολιτική ηγεσία είτε του Δήμου,  
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είτε μιας Δημ. Επιχείρησης, είτε άλλης εταιρείας, προσλαμβάνουμε προσωπικό και 

ζητάμε από τους  υπηρεσιακούς παράγοντες με καθυστέρηση;   

κ. Σίγκας: Με συγχωρείτε που διακόπτω, αλλά γιατί δεν απαντάει η κα 

Εμμανουηλίδου;  

κα Εμμανουηλίδου: Μας σας είπα, ότι αυτά είναι πέντε ετών. Από συνολικό 

έλεγχο  5 (πέντε) ετών. Τι άλλο θέλετε να σας πω;   

κ. Πούλιος (Διευθυντής ΔΕΠΚΑ):  Πρόκειται για πρόστιμο του βιβλίου 

νεοπροσλαμβανομένων. Αφορούν τις χρήσεις 1998 – 1999 και 2000. Δεν τηρούνταν 

οι ημερομηνίες κατά σειρά, με αποτέλεσμα για κάθε περίπτωση να μπαίνει πρόστιμο.  

κ. Γκότσης: Το 1998; Ήμουνα εγώ Αντιδήμαρχος το 1998; 

κ. Σίγκας:  Ορίστε, με δυο κουβέντες το καταλάβαμε.  

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Βλάχος, προκάτοχός μου σε μια εταιρεία που συμμετέχει 

ο  Δήμος, γνωρίζει το θέμα, γι’ αυτό απλά χαμογελάει.  

κ. Βλάχος Ι. :  Όχι. Το Δ.Σ. με απόφασή του, μου ανέθεσε το Προεδρείο της 

ΕΣΑΝΣ για να εκπληρώσει κάποια συγκεκριμένη υπηρεσία.  Πράγμα όμως  που, πριν 

από την δημιουργία και λειτουργία της ΕΣΑΝΣ, λήφθηκαν αποφάσεις του Δ.Σ. 

σύμφωνα με τις οποίες για ποσά πάνω των 8 εκ. δρχ. δόθηκαν στην ΔΕΠΚΑ. 

Ανάθεση της συγκεκριμένης υπηρεσίας για την καθαριότητα, δόθηκαν στην ΔΕΠΚΑ. 

Ο Δήμος, πλήρωσε τις οφειλές, αλλά δεν τις απέδωσε η ΔΕΠΚΑ για λογαριασμό της. 

Ή το αντίθετο.  

κ. Πρόεδρος: Όχι κύριε Δήμαρχε, δεν ήταν έτσι και το ξέρετε καλά. Το 

αντίθετο ακριβώς έγινε.  

κ. Βλάχος Ι.: Ναι το αντίθετο.  

κ. Σίγκας: Κύριε Πούλιο, έχετε την καλοσύνη να επαναλάβετε αυτά που μας 

είπατε; Να τα ακούσουμε όλοι;  

κ. Πούλιος: Όσον αφορά το πρόστιμο των νεοπροσλαμβανομένων, αφορά τις 

χρήσεις 1998-1999 και 2000. Από το 2001 που είχα αναλάβει τα καθήκοντά μου 

……..  

κ. Σίγκας: Άρα δεν κάναμε σωστά την δουλειά μας. Αυτό δεν λέμε;  

κ. Αναστασιάδης: Αυτό το πρόστιμο αφορά μόνο αυτήν την τριετία; Και 

πόσα λεφτά είναι;  

κ. Πούλιος: Το συγκεκριμένο πρόστιμο αφορά το βιβλίο 

νεοπροσλαμβανομένων και είναι 52 εκ. δρχ.  

κ. Παπαδόπουλος: Υπάρχουν και 45 εκ. δρχ. από εκπρόθεσμες αγορές. Τα 

οποία είναι ένσημα που δεν αγοράστηκαν.  

κ. Αναστασιάδης:  Συνολικά το πρόστιμο που θα πληρώσει η ΔΕΠΚΑ μετά 

την ένσταση που κάναμε, ποιο θα είναι;  

κ. Πούλιος: Το πιθανότερο είναι να μηδενιστεί.  

κα Ζαπάρα: Θέλω να πω, ότι η Δ.Ε.Π.Σ. χρωστάει 27 έως 32 εκ. δρχ. στο 

ΙΚΑ, γιατί; Γιατί δεν κόλλησαν τα ένσημα. Και είναι ξεκαθαρισμένο. Και ήθελα να 

ρωτήσω: αυτά τα 52 εκ. δρχ. είναι επειδή δεν πληρώθηκαν τα ένσημα των 

εργαζομένων; Ή τα 45 εκ. δρχ. είναι από τη μη πληρωμή των ενσήμων;  

κ. Αναστασιάδης:  Όταν ανέλαβε ο κ. Πούλιος την Διεύθυνση, με κάλεσε 

στο γραφείο του και μου είπε: «Υπάρχει ένα πάρα πολύ σοβαρό θέμα». Και μου 

ανέλυσε τι ακριβώς συμβαίνει. Τον παρακάλεσα εγώ από εδώ και πέρα, ότι αφορά σε 

δικαστικές αποφάσεις, ΙΚΑ και Εφορία, να το πληρώνει πρωτίστως και εν συνεχεία  
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να κάνει τα υπόλοιπα. Και του είπα, ότι στο τέλος όλα αυτά θα μηδενιστούν. Από κει 

και πέρα ξεκίνησε έναν αγώνα, κατέβηκε στην Αθήνα  δύο φορές, έκανε παραστάσεις 

στο ΙΚΑ και πιστεύω ότι στο τέλος θα τα καταφέρει. Είναι κρίμα για την ΔΕΠΚΑ 

που δεν παίρνει λεφτά από το Δήμο και αγωνιζόμαστε εκεί χωρίς φράγκο. Φταίει 

συγκεκριμένα ο Δήμος, γιατί δεν δίνει λεφτά. Και βλέπω κάθε μέρα και τον 

Διευθυντή και την κα Πρόεδρο, να είναι ζητιάνοι. Είναι ντροπή. Κύριε Πρόεδρε, 

πιστεύω ότι στο τέλος ο κ. Πούλιος, θα καταφέρει να μηδενίσει το πρόστιμο. Εμείς 

κάναμε σωστή δουλειά.  

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

  

ΘΕΜΑ 29ο:  Έγκριση δαπανών και προμηθειών για κάλυψη αναγκών των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Κύριοι συνάδελφοι, ο κ. Βαβαλέκας, επειδή η εισήγηση 

ετοιμάστηκε αργά το μεσημέρι από την Τεχνική Υπηρεσία, ζητά την έγκριση της 

μελέτης του έργου: «Διαμόρφωση κτιρίου κέντρου δημιουργικής απασχόλησης των 

Ατόμων με Ειδικές Ανάγκες», πρ/σμού 47.500 €. Να εγκριθεί και να ψηφιστεί 

ανάλογη πίστωση.  

 κ. Βαβαλέκας: Ζητάω συγνώμη που έρχεται επειγόντως το θέμα. Είναι ένα 

θέμα το οποίο έχω ξεκινήσει εδώ και τρεις (3) μήνες, προκειμένου να μας 

ολοκληρώσει η Τ.Υ. μια μελέτη, για να γίνουν κάποιες τροποποιήσεις, προκειμένου 

να εφαρμόσουμε ένα πρόγραμμα για παιδιά με Ειδικές Ανάγκες. Τελικά, έφτασε ο 

κόμπος στο χτένι και αναγκαστήκαμε να περάσουμε επειγόντως αυτό το θέμα. 

Ζητάμε χρήματα να κάνουμε κάποιες τροποποιήσεις στο κέντρο παιδικής μέριμνας, 

προκειμένου να εφαρμόσουμε το πρόγραμμα για Άτομα με Ειδικές Ανάγκες.  

 κ. Γκότσης: Τα λεφτά από πού θα δοθούν;  

 κ. Βαβαλέκας: Αναγκαστικά από τον Δήμο. Η εφαρμογή του προγράμματος 

είναι από το Υπουργείο Κοινωνικών Υπηρεσιών, αλλά για να πάρουμε την  άδεια 

λειτουργίας, χρειάζονται ορισμένες προϋποθέσεις. 67.500 € γράφουν οι υπηρεσίες.  

 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 

 Μετά από το πέρας  της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 
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892 / 2002 Ορισμός μελών επιτροπής εξέτασης δικαιολογητικών προς χορήγηση 

στεγαστικών δανείων  σε Έλληνες Τσιγγάνους.  

 

893 / 2002 Έγκριση δαπάνης για φιλοξενία ηλικιωμένων ατόμων σε θερινή 

κατασκήνωση στο πλαίσιο της Κοινωνικής Πολιτικής.              

 

894 / 2002 Έγκριση διοργάνωσης συναυλίας του κ. Χρήστου Νικολόπουλου.   

 

895 / 2002  Έγκριση δαπάνης διοργάνωσης συναυλίας με τον Πασχάλη Τόνιο. 

 

896 / 2002 Έγκριση μελέτης του έργου: «Διαμόρφωση κτιρίου σε κέντρο 

δημιουργικής απασχόλησης ΑΜΕΑ (ΚΔΑΠ)».               

 

897 / 2002 Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για την επισκευή 

σχολικών κτιρίων.                                         

 

898 / 2002 Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για πραγματοποίηση 

πολιτιστικής εκδήλωσης στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού προγράμματος 

κοινωνικής ένταξης των Ελλήνων Τσιγγάνων. 

 

899 / 2002 Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την κοινή επιτροπή  την 

προβλεπόμενη από την προγραμματική σύμβαση: «Εκπόνηση μελέτης: 

<Μελέτη οργάνωσης υπηρεσιών μιας στάσης>».  

 

900 / 2002 Ψήφιση κανονισμού διοικήσεως του Ν.Π. «58η Σχολική Επιτροπή 

Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης 

Δήμου Σερρών».      

 

901 / 2002 Σύσταση Νομικού Προσώπου με την επωνυμία:  «2ο Κέντρο Ανοιχτής 

Προστασίας Ηλικιωμένων (Κ.Α.Π.Η.) Δήμου Σερρών».                

 

902 / 2002 Πρόταση αδελφοποίησης Δήμου Σερρών με τον Δήμο Dusseldorf  

Γερμανίας.  

 

903 / 2002 Αποδοχή όρων για τη λήψη τοκοχρεολυτικού δανείου από το Ταμείο 

Παρακαταθηκών και Δανείων για την αγορά ακινήτων διατηρητέου 

Σχοινά και περιοχής Κατακονόζι.  

 

904 / 2002 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί του απολογισμού δράσεων του Γραφείου 

Ισότητας μέσα από το Σπίτι της Γυναίκας και το Κύτταρο.  

 

905 / 2002 Έγκριση πρότασης συμψηφισμού της αποζημίωσης που οφείλει ο Δήμος 

στους ιδιοκτήτες με την εισφορά σε χρήμα που οφείλουν.       
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906 / 2002 Έγκριση δωρεάν παραχώρησης  του Α.Κ.Δ. 855 στο ΚΑΑΜΕΑ Σερρών, 

με σκοπό την ανέγερση μονάδας ημιαυτόνομης διαβίωσης.    

 

907 / 2002 Έγκριση ανταλλαγής ρυμοτομούμενων ακινήτων ιδιοκτησίας  Αριστείδη 

Γάλβα με ίσης αξίας δημοτικό οικόπεδο.   

     

908 / 2002 Έγκριση καταβολής δια συμβιβασμού του Πριμ Παραγωγικότητας σε 

185 Δημοτικούς Υπαλλήλους.   

 

 909 / 2002 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του Συλλόγου Μακεδονομάχων και 

Απογόνων Ν. Σερρών «ΠΑΥΛΟΣ ΜΕΛΑΣ».  

 

910 / 2002 Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης της μελέτης περιβαλλοντικών 

επιπτώσεων για την παράταση ισχύος των περιβαλλοντικών όρων του 

αποκατεστημένου Χ.Δ.Α. του Δήμου.  

 

911 / 2002 Ομοίως του Χ.Υ.Τ.Α. του Δήμου.   

 

912 / 2002 Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση αγροτικής οδοποϊίας Ν.Α. 

Αγροκτήματος Δημ. Σερρών».  

 

913 / 2002 Ομοίως του έργου: «Βελτίωση βατότητας οδού Ν. Ζίχνης».  

 

914 / 2002 Ομοίως του έργου: «Δημιουργία αντιπυρικών ζωνών».  

 

915 / 2002 Έγκριση και παραλαβή της μελέτης: «Γεωτεχνική μελέτη αθλητικού 

πάρκου Ομόνοιας».            

 

916 / 2002 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Φυτοκομικές επεμβάσεις 

στο χώρο του Αυτοκινητοδρομίου Σερρών».  

 

917 / 2002 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή υποδομών για τη βελτίωση των 

συνθηκών των Τσιγγάνων στις Σέρρες».  

 

918 / 2002 Συνέχιση εργασιών για το έτος 2002 της Πράξης Εφαρμογής Εργατικών 

Κατοικιών Σερρών.                    

 

919 / 2002 Ομοίως Σιγής – Πρ. Ηλία – Γονατά – Ν. Κηφισιά Σερρών.   

 

920 / 2002 Έγκριση του 4ου Α.Π. εργασιών του έργου: «Έργα ανάπλασης 

πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου Σερρών». 

 

 921 / 2002 Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Κατασκευή πάρκου κυκλοφοριακής 

αγωγής».                                        
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922 / 2002 Έγκριση ενστάσεων κατά της πρότασης ρυμοτομίας περιοχής ΚΤΕΛ.                                                  

 

923 / 2002 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του κα/τος 

υγειονομικού ενδιαφέροντος ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ, του κ. Πλατινάρη 

Χρήστου. 

 

924 / 2002 Ομοίως του καταστήματος Πρατήριο Γάλακτος και Ειδών 

Ζαχαροπλαστικής, της κας Γεωργιάδου Ελένης.                      

 

925 / 2002 Ομοίως του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Τσιφτσή Αθανασίου.  

 

926 / 2002 Ομοίως του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Γρηγοριάδη Αγγέλου. 

 

927 / 2002 Ομοίως του ΚΟΥΡΕΙΟΥ του κ. Καραγιάννη Ιωάννη.       

 

928 / 2002 Ομοίως του ΚΥΛΙΚΕΙΟΥ του κ. Κολοκθά Θεοδώρου.            

 

929 / 2002 Ομοίως του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Ζυρινίδη Χρήστου.       

 

930 / 2002 Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ της κας Μαζάνη Αγγελικής.    

 

931 / 2002 Ομοίως του ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ της κας Μαδεμλή Ευανθίας.     

 

932 / 2002 Ομοίως του Πρατηρίου Γάλακτος της κας Μυλωνά Αναστασίας.  

 

933 / 2002 Ομοίως του ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟΥ του κ. Μουλάκη Δημητρίου.  

 

934 / 2002 Ομοίως του ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ του κ. Μπερμπέρη Περικλή.  

 

935 / 2002 Έγκριση καταβολής παράβολου στο ΣΟΕ για την διαβίβαση φακέλου 

δημοπρασίας αγοράς διατηρητέου Σχοινά.  

 

936 / 2002 Ομοίως Μ.Ο. στο κατάστημα ΤΑΒΕΡΝΑ της κας Μαντζακίδου Μαρίας. 

 

937 / 2002 Ομοίως Μουσικών Οργάνων στο κατάστημα ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. 

Παπάζογλου Γεωργίου.  

 

938 / 2002 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί των 6, 7, 8, 9 και 10/2002 αποφ. της Δ.Ε. 

«Δ.Ε.Π.Σ.».  

 

939 / 2002 Ομοίως επί των αρ. 50, 52, 53, 62 και 63/2002  αποφ. της Δ.Ε. 

«Δ.Ε.Π.Κ.Α.» και 57, 58, 59 και 64/2002. 

 

940 / 2002 Έγκριση της αριθμ. 56/2002 απόφασης της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.».  
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941 / 2002 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του Δημοτικού 

Συμβούλου κ. Κουρουζίδη Μηνά.  

 

942 / 2002 Ομοίως της κας Ιωαννίδου Παρασκευής.                        

 

943 / 2002 Έγκριση δαπανών για τον εορτασμό της 29ης Ιουνίου 2002.         

 

944 / 2002 Ομοίως για τον εορτασμό της Ημέρας Περιβάλλοντος.             

 

945 / 2002 Ομοίως εκφώνησης εορταστικού μηνύματος  από Τηλεοπτικούς 

Σταθμούς.  

 

946 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας  διαφόρων υλικών για τις παιδικές χαρές.  

 

947 / 2002 Ομοίως προμήθειας γεννήτριας για το Τμήμα Κυκλοφοριακού 

Σχεδιασμού.  

 

948 / 2002 Έγκριση δαπανών για τον αγώνα ΜΠΑΣΚΕΤ Γυναικών ALL STAR 

GAME. 

 

949 / 2002 Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή δαπάνης εργασιών 

απομαγνητοφώνησης συνεδριάσεων Δ.Σ.  

 

950 / 2002 Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

 

 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                   Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

 

 

  ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                             ΚΑΪΔΑΤΖΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Συμεωνίδης Δημήτριος 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

 

 


